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BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEKjogi És közrendvédelmi bizottsága

JEGYZŐKÖNYVKészült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága 2025. március 18-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (1102 Budapest, Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott ülésén. A jegyzőkönyvet vezeti: Tibold Zsanett.
Az ülés kezdetének időpontja: 13.05 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Dr. György Bence István bizottsági elnök,dr. Pap Sándor, Stemler Diána a Bizottság képviselő tagjai,Almádi Krisztina Éva, Hódi Richard, Tóth Zoltán József, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte:Molnár Róbert, a Bizottság képviselő tagja Távolmaradás oka:egyéb elfoglaltság
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó KrisztiánDr. Mózer ÉvaDr. Mátrai Imre GáborSomlyódy CsabaDr. Ács ViktóriaVarga SándorVarga TibornéHorváth AttilaNábrádi András

jegyzőaljegyzőalpolgármesteralpolgármestera Jegyzői Titkárság vezetőjea Hatósági Főosztály főosztályvezető-helyettesea Belső Ellenőrzési Osztály vezetőjea Kőbányai Közterület-felügyelet főosztályvezetőjea Kőbányai Közterület-felügyelet főosztályvezetőhelyettese
Az ülést vezeti: dr. György Bence István bizottsági elnök.
Elnök: Jó napot kívánok, üdvözlöm Alpolgármester urat, Jegyző urat, Képviselő hölgyeket és urakat, a Bizottság tagjait, a Hivatal munkatársait és minden érdeklődőt a Jogi és Közrendvédelmi Bizottság mai ülésén. A mai ülést 13 óra 5 perckor megnyitom. Megállapítom, hogy a Bizottság 6 fővel határozatképes. Molnár Róbert képviselőtársunk telefonon jelezte, hogy nem biztos, hogy ideér a mai ülésre. Bejelentem, hogy a jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti, és tájékoztatom Önöket, hogy az ülésről hangfelvétel készül. Tájékoztatom Önöket, hogy a kiküldött meghívóhoz képest módosítás, változás nem történt. Kérdezem, hogy van-e erre irányuló javaslat? Nincsen, kérem, hogy szavazzunk a napirend elfogadásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét [12/2025. (III. 18.)]:1. A Kőbányai Közterület-felügyelet 2024. évi tevékenységéről szóló beszámoló (150. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző
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2. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési Osztálya 2024. évi összefoglaló ellenőrzési jelentése (152. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző3. Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő képviselőtestületi határozatokról (153. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző4. A kőbányai közalapítványok 2024. évi támogatásának elszámolása (113. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester5. Bata Mihály kérelme vonatkozásában közterület-használati díjtétel megállapítása (111. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester6. A Kékdunapart Ingatlanforgalmazó Kft. közterület-használati kötelezési ügyében közterülethasználati díjtétel megállapítása (151. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont:7. A Lei Shoes EU Kft. közterület-használati ügyben benyújtott fellebbezése (130. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester8. Az e-Mobi Elektromobilitás Nonprofit Kft., a Honvédelmi Minisztérium Elektronikai, Logisztikai és Vagyonkezelő Zrt., a Kőbányai Happy Dog Kutyakiképző Iskola és a Tafák Kft. részére megállapított közterület-használati díj módosítása (136. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester9. A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. közterület-használati hozzájárulás iránti kérelme (134. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendjét. A napirendek tárgyalása következik.

1. napirendi pont:
A Kőbányai Közterület-felügyelet 2024. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Első napirendi pontként a 150-es számú előterjesztés, melynek tárgya a Kőbányai Közterület-felügyelet 2024. évi tevékenységéről szóló beszámoló. Ez egy prezentáció és ennek előterjesztője dr. Szabó Krisztián jegyző úr. Megadom a szót Jegyző úrnak.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Az előterjesztés részletesen összefoglalja a Közterületfelügyelet munkájával kapcsolatos legfontosabb adatokat, információkat, statisztikákat. Főosztályvezető úr egy prezentációban kiemelné még azokat a legfontosabb csomópontokat, amelyek meghatározzák a Közterület-felügyeletnek a munkáját. Azokra a legfontosabb szabályszegésekre, azokra a felügyeletnek a tevékenysége fókuszában álló ügyekre térne ki 
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kiegészítés gyanánt, amelyek egyébként láthatók a beszámolóból is, de talán különös figyelmet érdemelnek, vagy különös érdeklődésre tartanak számon. Úgyhogy javaslom, hogy Főosztályvezető úrnak adjon szót Elnök úr. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen. A Főosztályvezető úrnak megadom a szót.
Horváth Attila: Köszönöm szépen a szót. Tisztelettel üdvözlök mindenkit. A Kőbányai Közterületfelügyelet a tavalyi évben összesen 9601 dokumentált intézkedést hajtott végre, és több mint 1000 esetben észlelt olyan rendellenességet, ami más szervezet feladat-, vagy hatáskörébe tartozott. A prezentációs anyagban azokat a jogsértéseket emeljük ki, ami leginkább zavarja a kerületi lakosokat, és a legtöbb intézkedést generált a részünkről. A közterületi tiltott szeszesitalfogyasztás szabálysértés: A tavalyi évben nőttek az esetszámok az elmúlt évekhez képest. Többségében elmondható, hogy leginkább hajléktalan személyekhez kötődnek ezek a jogsértések, de a helyi lakosság is megjelenik a szabálysértők között. A leginkább érintett helyszínek Kőbányán a Körösi Csorna sétány, a Körösi Sándor Csorna út, a Liget tér, de számos intézkedés történt a Maglódi úton, a Szent László téren, az Újhegyi lakótelepeken és főleg a nyári időszakban a kerületben található kiskereskedelmi egységek közelében is. A hatékonyság növelése érdekében többször éltünk a szeszesital ideiglenes elvételének lehetőségével, és a szabálysértési hatóság részére történő továbbításáról döntöttünk, valamint hajtottunk végre célzott közös ellenőrzéseket más rendészeti szervekkel. Talán elmondható, hogy a fokozott ellenőrzések és intézkedések, amelyek megszüntetik ezt a típusú szabálysértést, egyben sok esetben meg is előzik a további jogsértéseket, például a csendháborítást vagy a garázdaságot. A következő, a zaklató módon történő koldulás, e tekintetben is nőttek az esetszámok az elmúlt évekhez képest. Jellemzően a hajléktalan személyek által elkövetett jogsértésről beszélünk. Leginkább a Mázsa tér közelében, a Vaspálya utcában és a Kápolna utca elején valósulnak meg ezek a szabálysértések. Legtöbbször balesetveszélyes módon az úttesten történik a szabálysértés és több járművezető is ugye jóhiszeműen támogatja a hajléktalan személyeket. Sajnos ezzel nem ösztönzik a munkába való visszatérésre őket, másrészről pedig leginkább ebből a pénzből szeszesitalt vásárolnak, ami további problémákat generál. Mi leginkább pénzbírság kiszabásával igyekszünk megszüntetni a jogsértést, a rendőrség pedig előállításokkal gátolja a szabálysértés elkövetését. A következő, a köztisztasági szabálysértések. Minden évben kiemelt feladat Kőbánya rendezettségének és tisztaságának megőrzése, javítása. Szeretném kiemelni itt a lomtalanítási időszakot, ahol minden évben megerősített létszámban, a társszervekkel közösen látjuk el a rendészeti területet érintő feladatokat. Azt tudni kell, hogy körzetesítve van ilyenkor Kőbánya, és egyszerre három körzetben kell ott lennünk. Az egyik körzet, ahol már véget ért a lomtalanítás, ott, hogy megakadályozzuk a további hulladékelhelyezéseket, ott, ahol aktuálisan zajlik a lomtalanítás - itt sajnos még mindig sokan válogatják és széthordják a hulladékokat, figyelmen kívül hagyva a közösségi együttélés alapvető szabályait tartalmazó önkormányzati rendeletben foglaltakat -, és harmadik körzet pedig az, ahol majd lesz a lomtalanítás. Itt elsősorban az idő előtti kihelyezések okoznak gondot. Kőbánya területén azokon a helyszíneken, ahol visszatérően illegális módon hulladékot helyeznek el, legtöbbször álló ellenőrzés keretében igyekszünk tetten érni az elkövetőket és megszüntetni a jogsértést, valamint a térfigyelő operátoraink is 0-24 órában folyamatosan figyelik azokat a helyszíneket, ahol illegális hulladékelhelyezések történhetnek, és ennek észlelése esetén azonnal értesítik a közterületen szolgálatot ellátó munkatársainkat az elkövető intézkedés alá vonása érdekében. Itt szeretném elmondani, hogy ennek felszámolása érdekében a tavalyi évben is négy új térfigyelő kamerát helyeztünk el, kettőt a Horog utcában és kettőt pedig a Keresztúri úton már látható eredménnyel. A közlekedési szabályok kisebb fokú megsértése. Sajnos itt sincs változás, folyamatosan nő az intézkedéseink száma, mert egyre többen szabálytalanul várakoznak Kőbányán. Ezt egy kicsit lebontva, ezt a 3906 darab intézkedést, itt olyan 1600 esetben a megállni tilos táblát hagyták figyelmen kívül a járművezetők, de volt közel 500 esetben járdán várakozás, és 235 esetben a mozgáskorlátozott személyek részére fenntartott parkolóhelyen történő várakozás. Ezenfelül még 607 esetben figyelmeztetést alkalmaztak a járőrök a szabálysértő, figyelmetlen szabálysértő járművezetőkkel szemben. Itt az autósoknál vagyunk, akkor azt még szeretném megemlíteni, hogy a közösségi együttélés alapvető szabályait tartalmazó 
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önkormányzati rendeletben a zöldterületi, a zöldterület-használattal összefüggő rendelkezést a tavalyi évben 1721 esetben szegték meg a járművezetők és 614 alkalommal hagyták figyelmen kívül a behajtási tilalmakat. Igazából a KRESZ megsértése kerületszerte előfordul. Talán az Expo rendezvényét lehetne kiemelni, amikor hirtelen nagyobb létszámban és leginkább gépjárművel jelennek meg az idelátogatók, és a minél közelebbi parkolás miatt legtöbbször szabálytalanul hagyják hátra a gépjárművüket. Üzemképtelen járművek elszállítása, e tekintetben is nőttek az esetszámok. Az egyik legtöbb lakossági bejelentés ezekből adódik. Minden évben kiemelt feladatként kezeljük az üzemképtelen járművekkel kapcsolatos feladatokat, már csak azért is, mert a legtöbb esetben környezetszennyezőek ezek a járművek, rontják a városképet, és foglalják az értékes parkolóhelyeket. Minden esetben, ha fennállnak a jogszabályi feltételek, akkor nyilvántartásba vesszük ezeket a járműveket. A tulajdonosnak tíz napja van arra, hogy a gépjárművet eltávolítsa a közterületről. Ez a tavalyi évben azért az esetek döntő többségében meg is történt, viszont 156 esetben ez elmaradt, ezért ezeket a járműveket elszállítottuk már. 
[Háttérből Jegyző úr jelzése a jogszabályi feltételek ismertetésére vonatkozóan.) A jogszabályi feltételeket? Az üzemképtelen járművekkel kapcsolatban fontos tudni, hogy azokban az esetekben tudjuk elszállítani, hogyha nem rendelkeznek forgalmi rendszámtáblával, a hatósági engedélyük már érvénytelen, vagy pedig szemlátomást is olyan üzemképtelen állapotba van, hogy fizikailag nem tud a jármű önerőből elindulni. Azt tudni kell, hogy sokszor kapunk olyan jelzést, hogy hosszabb ideje ott áll a jármű, de ha szabályosan várakozik - és ugye általában két év a műszaki érvényessége a járműveknek, tehát - hiába állt mondjuk fél éve és láthatóan üzemképes állapotban van, attól függetlenül, hogy jogszerűen parkol ott a gépjármű, és nem tudjuk a járművet elszállítani. Itt nyilván az idő nekünk dolgozik, tehát előbb-utóbb erre sor kerül, hogyha nem változik a helyzet, de ilyenkor szíves türelmét szoktuk kérni a bejelentőknek. Amit még fontosnak tartottam kiemelni a térfigyelő rendszerrel kapcsolatban az adatszolgáltatás és az operátori észlelések. Ez jellemzően 5-6000 esetszám között mozog az elmúlt években, ahogy a tavalyi évben is. Jelenleg 168 térfigyelő kameránk van a kerület területén, segítve a mi és a rendőri szerveknek a napi munkáját. Az eszközök karbantartása folyamatosan történik, meghibásodásuk esetén a lehető legrövidebb időn belül gondoskodunk a javításukról. Amit szeretnék még elmondani, hogy az idei évben kiemelt feladatként került meghatározásra az átjátszó állomásoknak a fejlesztése és a kertvárosi térfigyelő kameráknak a modernizálása. Köszönöm szépen a figyelmet.
Elnök: Köszönjük Főosztályvezető úrnak a prezentációt. Megnyitom a vitát, kérdezem, hogy van- e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban? Ha nincs hozzászóló, akkor lezárom a vitát és kérem, szavazzunk az első napirendi pont elfogadásáról.
13/2025. (III. 18.) JKB határozat
a Kőbányai Közterület-felügyelet 2024. évi tevékenységéről szóló beszámolóról(6 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága a Kőbányai Közterület-felügyelet 2024. évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.
Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az első napirendi pontot.

2. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési Osztálya 

2024. évi összefoglaló ellenőrzési jelentése
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: A meghívóban második pontként szereplő 152-es számú előterjesztés következik, amelynek tárgya a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési Osztálya 2024. évi összefoglaló ellenőrzési jelentése. Előterjesztő dr. Szabó Krisztián jegyző úr.
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Megnyitom, bocsánat, megadom a szót Jegyző úrnak.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Jellegében hasonló az előterjesztés az előzőekben tárgyaltakhoz, hiszen egy teljes év munkáját mutatja be jelen esetben a Belső Ellenőrzési Osztály, az Önkormányzat, a Hivatal és a költségvetési szerveinek belső ellenőrzési feladatait ellátó szervezeti egység munkáját. Mások a kötöttségei természetesen a Belső Ellenőrzés munkájának és a beszámolójának, hiszen egy jogszabályilag illetve egyéb szakmai szabályozók, dokumentumok szigorúbb rendjében kell megszületnie a Belső Ellenőrzési Osztály beszámolójának ugyanúgy, ahogy egyébként a terve, a munkájának a tervezése is. Az egyébként a beszámolóban is hivatkozott irányítószervi - bocsánat, nehezen fejezem ki magam, mert ezek ugye nem jogszabályok, nem olyan kötelezően alkalmazó dokumentumok, amik mindenki számára nyilvánosan megismerhetők, ilyen jogalkotási eljárás keretében megalkotottak, hanem az irányításnak olyan egyéb eszközei, amik inkább ilyen szakmai útmutatóknak tekinthetők, de a tevékenység szabályozása mégis ezeket kötelezően alkalmazandóvá teszi -, tehát a beszámolónak a struktúrája az itt is ismerős, ugyanazokat a tervezési dokumentumokat, azokat a számítási és beszámolási metódusokat láthatja a Bizottság, illetve a Képviselő-testület évről évre kisebb módosulásokkal, aminek ugyanakkor megvan az a haszna - ha nem is fordulatokban bővelkedő ilyen módon a beszámolónak ez a műfaja -, hogy nagyon jól összehasonlíthatóak a tevékenységnek - köszönjük szépen, szervusztok (a Kőbányai Közterület-felügyelet távozó 
vezetőihez) a tevékenységnek - az adatai, mutatói, az erre vonatkozó információk. Azt nagy örömmel tudjuk elmondani, most már nem is első évben, és ez nagy kontraszt mondjuk egy tíz évvel ezelőtti állapothoz képest, hogy stabilan működik a Belső Ellenőrzési Osztálynak a személyzete, a vezető és a három munkatárs az osztályon most már nem küzd azokkal a problémákkal, amelyek évről évre a tervezett ellenőrzések elhalasztásából adódtak. Nagyon gyakran kellett módosítanunk a terveket, mert olyan személyügyi változások következtek be - kollégánk nyugdíjba ment, más munkahelyre távozott, és ebben a szakmában sem volt egyszerű megtalálni az álláshelyeket megfelelően betöltő kollégákat -, de most egy stabil csapattal működik a Belső Ellenőrzés és az idei beszámoló kiválóan példázza azt, hogy amikor a csapat jól tervezetten végzi az egész év során kiszámítható feltételrendszerben a munkáját, akkor elvégzi azt a munkát, amelyet a Képviselő-testület által jóváhagyott tervben magunk elé tűztünk, és a rendszerezett munkavégzésnek a kimenetele is, a visszacsatolások, az intézkedési tervek végrehajtása is egy jól követhető, megfelelő visszacsatolási metódusokkal rendelkező működést tükröznek. Én köszönöm szépen a Belső Ellenőrzésnek a munkáját ezúton is, és javasolom megtárgyalásra, illetve támogatásra a Bizottságnak az előterjesztést. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen Jegyző úrnak. Megnyitom a vitát, kérdezem, hogy van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban? Hozzászólót nem látok, így a vitát lezárom és kérem, hogy szavazzunk az előterjesztés támogatásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága 6 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési Osztálya 2024. évi összefoglaló ellenőrzési jelentéséről szóló 152. számú előterjesztést támogatja [14/2025. (III. 18.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést.
3. napirendi pont:

Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő képviselő
testületi határozatokról

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Harmadik napirendi pontként a 153-as számú előterjesztés következik, melynek tárgya tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő képviselő-testületi 
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határozatokról, előterjesztő dr. Szabó Krisztián jegyző úr. Kérdezem, hogy szeretne-e? (Jegyző úr 
jelzi, hogy nem.) Nem, megnyitom a vitát. Kérdezem, hogy van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban? Nincsen hozzászólás, mivel tájékoztatás volt, ezért nem szavazunk erről a napirendről. Az Elnök lezárja a napirendi pont tárgyalását.

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi 
Bizottsága a „Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, illetve további intézkedést igénylő 
képviselő-testületi határozatokról" szóló 153. számú előterjesztést megtárgyalta.

4. napirendi pont:
A kőbányai közalapítványok 2024. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Negyedik napirendi pontunk a 113-as számú előterjesztés, melynek tárgya a kőbányai közalapítványok 2024. évi támogatásának elszámolása, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Megnyitom a vitát, kérdezem, hogy van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban? Nem látok hozzászólót, így a vitát lezárom. Ugye itt most két határozati javaslat szerepel az előterjesztésben, az egyik a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2024. évi támogatásának az elszámolása, a másik pedig a Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány 2024. évi támogatásának az elszámolása. Kérem, hogy szavazzunk az előterjesztés határozatainak elfogadásáról.
15/2025. (III. 18.) JKB határozat
a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2024. évi támogatásának elszámolásáról(6 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2024. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
16/2025. (III. 18.) JKB határozat
a Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány 2024. évi támogatásának elszámolásáról(6 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága a Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány 2024. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztés határozatait.

5. napirendi pont:
Bata Mihály kérelme vonatkozásában közterület-használati díjtétel megállapítása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Ötödik napirendi pontként a 111-es számú előterjesztés következik, melynek tárgya Bata Mihály kérelme vonatkozásában közterület-használati díjtétel megállapítása, előterjesztő doktor, bocsánat, D. Kovács Róbert Antal polgármester úr, és felhívom a figyelmet, hogy az előterjesztés 2. számú melléklete bizalmas. Megnyitom a vitát, kérdezem, hogy van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban? Hozzászólót nem látok, így a vitát lezárom. Kérem, hogy szavazzunk az előterjesztés határozatának elfogadásáról.
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17/2025. (III. 18.) JKB határozat
Bata Mihály kérelme vonatkozásában közterület-használati díjtétel megállapításáról(6 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága Bata Mihály egyéni vállalkozó (székhelye: 1105 Budapest, Halom köz 5/A fszt. 3., adószáma: 41029217-1-42, nyilvántartási száma: 4351664) kérelmére a Budapest X. kerület, Salgótarjáni út (Hungária körút és Zách utca közötti szakasz) (38909) helyrajzi számú közterületi besorolású ingatlan 1780 m2 alapterületű részének lakossági élelmiszerpiac üzemeltetése céljából történő használatára tekintettel a fizetendő közterület-használati díjat a 2025. április 1. és 2027. március 31. napja közötti időszakra 272 160 forint/hó összegben állapítja meg.Határidő: 2025. március 31.Feladatkörében érintett: a Hatósági Főosztály vezetője
Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztés határozatát.

6. napirendi pont:
A Kékdunapart Ingatlanforgalmazó Kft. közterület-használati kötelezési ügyében 

közterület-használati díjtétel megállapítása
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Hatodik napirendi pontként a 151-es számú előterjesztés következik, melynek tárgya a Kékdunapart Ingatlanforgalmazó Kft. közterület-használati kötelezési ügyében közterülethasználati díjtétel megállapítása. Előterjesztő D. Kovács Róbert Antal polgármester úr. Szintén felhívom a figyelmet, hogy az előterjesztés 2. számú melléklete bizalmas. Megnyitom a vitát, kérdezem, hogy van-e kérdés vagy észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban? Nem látok hozzászólót, a vitát lezárom és kérem, hogy szavazzunk az előterjesztés határozatának elfogadásáról.
18/2025. (III. 18.) JKB határozat
a KÉKDUNAPART Ingatlanforgalmazó Kft. közterület-használati kötelezési ügyében 
közterület-használati díjtétel megállapításáról(6 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi Bizottsága a KÉKDUNAPART Ingatlanforgalmazó Kft. (székhelye: 1043 Budapest, Dugonics utca 15., cégjegyzékszáma: 01-09-729423, adószáma: 13324137-2-41) részére a 2024. április 23-án kelt, HFO/212-6/2024 számú határozatban megjelölt időszakra, továbbá 2024. december 31. napjáig a közterület-használati díj alapjaként az alábbi díjtételeket állapítja meg:

aj a 2019. április 1. és 2019. december 31. napja közötti időszakra 130 Ft/m2/év,
b) a 2020. január 1. és 2022. december 31. napja közötti időszakra 137 Ft/m2/év, 
ej a 2023. január 1. és 2023. december 31. napja közötti időszakra 250 Ft/m2/év, 
d) a 2024. január 1. és 2024. december 31. napja közötti időszakra 290 Ft/m2/év.Határidő: 2025. március 31.Feladatkörében érintett: a Hatósági Főosztály vezetője

Elnök: Köszönöm, megállapítom, hogy a Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztés határozatát. A következő napirendi pontok Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó. Amennyiben vannak vendégek, megkérem, hogy hagyják el az üléstermet, megvárjuk, amíg a szavazógép átáll.
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7. napirendi pont:
A Lei Shoes EU Kft. közterület-használati ügyben benyújtott fellebbezése 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének  Jogi és Közrendvédelmi 
Bizottsága az Mötv. 46. § (2J bekezdés a) pontja alapján a Lei Shoes EU Kft. közterület-használati 
ügyben benyújtott fellebbezéséről szóló 130. számú előterjesztést zárt ülésen tárgyalja.

ZÁRT ÜLÉS

8. napirendi pont:
Az e-Mobi Elektromobilitás Nonprofit Kft., a Honvédelmi Minisztérium Elektronikai, 

Logisztikai és Vagyonkezelő Zrt., a Kőbányai Happy Dog Kutyakiképző Iskola és a Tafák 
Kft. részére megállapított közterület-használati díj módosítása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének jogi és Közrendvédelmi 
Bizottsága az Mötv. 46. § (2J bekezdés aj pontja alapján az e-Mobi Elektromobilitás Nonprofit Kft., 
a Honvédelmi Minisztérium Elektronikai, Logisztikai és Vagyonkezelő Zrt., a Kőbányai Happy Dog 
Kutyakiképző Iskola és a Tafák Kft. részére megállapított közterület-használati díj módosításáról 
szóló 136. számú előterjesztést zárt ülésen tárgyalja.

ZÁRT ÜLÉS

9. napirendi pont:
A Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. közterület-használati hozzájárulás iránti kérelme 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Jogi és Közrendvédelmi 
Bizottsága az Mötv. 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. közterület
használati hozzájárulás iránti kérelméről szóló 134. számú előterjesztést zárt ülésen tárgyalja.

ZÁRT ÜLÉS

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendjét megtárgyalta. Köszönöm a megjelentek munkáját, és felkérném Almádi Krisztina bizottsági tagtársunkat, hogy a jegyzőkönyvet írja alá. Köszönöm, a mai bizottsági ülést 13 óra 30 perckor bezárom.

Almádi Krisztina Évabizottsági tag
Törvényességi szempontból ellenjegyzem:
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések [elektronikus adathordozón)

S jelenléti ívülésről készült hangfelvétel [elektronikus adathordozón)□ határozatok melléklete□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Jogi és Közrendvédelmi Bizottság
Jelenléti ív a 2025. március 18-án (kedden) 13.00 órakor megtartott Jogi és Közrendvédelmi Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. György Bence István elnök Almádi Krisztina ÉvaHódi RichárdMolnár RóbertDr. Pap Sándor Stemler Diána Tóth Zoltán József
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer ÉvaD. Kovács Róbert Antal Dr. Mátrai Gábor Imre Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Péter Norbert Dr. Ács ViktóriaDr. Éder GáborDr. Kappel Patrícia Herendi-Mezei Judit Varga Sándor Dr. Súlyán Tamás Novák Andrea Bottyán László Ehrenberger Krisztina

Aláírás:

Aláírás:



Kálmánná Szabó JuditVarga Tiborné Horváth Attila


